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§ 41  

Information 
 

Kommunfullmäktiges beslut 

Informationen läggs till handlingarna.  

Sammanfattning 

Kommunfullmäktiges ordförande Roland Karlsson (C) håller ett tal för  
Inga-Kersti Skarland (S) som har avlidit. En tyst minut hålls.  

 

Ordförande informerar om att Bo Ekstrand (KD) är ny ersättare i 
fullmäktige. 

 

Kommunfullmäktiges ordförande Roland Karlsson (C) informerar om 
aktuella frågor, kommande händelser och ärenden. 

 

Kommunstyrelsens ordförande Wiktor Öberg (M) informerar om några 
aktuella frågor, kommande händelser och ärenden.  

 

Cristina Bernevång (KD) informerar om kommunens konstklubb och att 
förtroendevalda är välkomna att vara med.  
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§ 42  

Motion om utvärdering och uppföljning av 
två tidigare satsningar (NU) 
Dnr KS-2024-00200 

Kommunfullmäktiges beslut 

Motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning. 

Sammanfattning 

I en motion till kommunfullmäktige föreslår Mikael Levander (NU) att:  

 

- det redovisas hur många som anställts för satsningen på 
tvålärarskap i matematik och särskilda undervisningsgrupper och 
var de är placerade. 

 
- det redovisas hur det ser ut med tvålärarskap i matematik idag i 

samtliga klasser. 
 

- det redovisas hur många elever som varit en del av de särskilda 
undervisningsgrupperna och hur fördelningen ser ut för respektive 
skola. 

 
- det redovisas hur många platser som finns i respektive särskild 

undervisningsgrupp och hur många som ”söker” särskild 
undervisningsgrupp och hur många som faktiskt kan beredas plats. 

 

- det redovisas hur mycket mer medel som skulle behöva tillföras för 
att fullt ut kunna bedriva tvålärarskap i matematik. 

 

- det redovisas hur mycket mer medel som skulle behöva tillföras för 
att fullt ut kunna tillgodose behovet av de elever som behöver gå i 
särskilda undervisningsgrupper. 

 
- det redovisas hur förvaltningen ser på fortsättningen av de nämnda 

satsningarna och om det redan nu går att se någon effekt av 
satsningarna. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2024-03-20 
Motion om utvärdering och uppföljning av två tidigare satsningar här 

Ordförandens förslag till kommunfullmäktiges beslut 

Motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning 
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Beslut lämnas till 

Kommunstyrelsen  
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§ 43  

Motion om bättre tillgång till hjärtstartare i 
Ulricehamns kommun (NU) 
Dnr KS-2024-00201 

Kommunfullmäktiges beslut 

Motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning. 

Sammanfattning 

I en motion till kommunfullmäktige föreslår Markus Håkansson (NU) och 
Mikael Levander (NU) att:  

 

- samtliga skolor, förskolor, bibliotek och verksamheter inom vård och 
omsorg i Ulricehamns kommun utrustas med hjärtstartare. 

 
- Samtliga hjärtstartare inom kommunens verksamheter registreras i 

Hjärtstartarregistret 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2024-03-20 
Motion om bättre tillgång till hjärtstartare i Ulricehamns kommun 

Ordförandens förslag till kommunfullmäktiges beslut 

Motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning. 

Beslut lämnas till 

Kommunstyrelsen  
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§ 44  

Ulricehamnsförslag Öka storleken på 
parkeringsrutor vid ny- eller ombyggnation 
Dnr KS-2024-00169 

Kommunfullmäktiges beslut 

Ulricehamnsförslaget remitteras till kommunstyrelsen för beredning.      

Sammanfattning 

I ett Ulricehamnsförslag föreslår Staffan Engblom att öka storleken på 
parkeringsrutor vid ny- eller ombyggnation. Förslaget är att kommunen 
ändrar reglerna för kraven på en parkeringsrutas storlek vid om-, ny- eller 
tillbyggnad från dagens 2 500 mm x 5 000 mm, till 2 750 mm x 5 000 mm.  

 
Ett Ulricehamnsförslag som följer riktlinjerna publiceras på webbplatsen i 
90 dagar. Om ett förslag får minst 50 röster kommer det att behandlas 
politiskt. Ulricehamnsförslaget om att öka storleken på parkeringsrutor vid 
ny- eller ombyggnation har 95 röster den 20 mars 2024. Eftersom förslaget 
inte varit publicerat på webbplatsen i 90 dagar går det fortfarande att rösta 
på det. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2024-03-20 
Ulricehamnsförslag om att öka storleken på parkeringsrutor vid ny- eller 
ombyggnation 

Ordförandens förslag till kommunfullmäktiges beslut 

Ulricehamnsförslaget remitteras till kommunstyrelsen för beredning. 

Beslut lämnas till 

Staffan Engblom 
Kommunstyrelsen  
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§ 45  

Inkomna interpellationer och frågor 
Dnr KS-2024-00048 

Kommunfullmäktiges beslut 

Punkten ”Inkomna interpellationer och frågor” läggs till handlingarna.  

Sammanfattning 

Det har inte inkommit några interpellationer eller frågor till dagens möte.  

Ordförandens förslag till kommunfullmäktiges beslut 

Punkten ”Inkomna interpellationer och frågor” läggs till handlingarna. 
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§ 46  

Ulricehamnsförslag om att bygga en lång 
bänk längs Åsunden 
Dnr KS-2023-00437 

Kommunfullmäktiges beslut 

Ulricehamnsförslaget avslås med hänvisning till kostnaden för uppförande 
och underhåll av en lång bänk, samt att berört område planeras att grävas 
upp då ledningarna till det nya reningsverket kommer att dras. 

 

Kommunstyrelsen får i uppdrag att se över möjligheten att utöka 
sittgrupperna i samband med att ledningarna till det nya reningsverket dras. 

Sammanfattning 

I ett Ulricehamnsförslag till kommunfullmäktige föreslår Susanne Nilsson 
att en lång bänk mellan sjön och gångvägen, från stationen till sjöparken 
utmed Åsunden, ska byggas. Där man kan sitta ned, umgås och även meta. 
Ulricehamnsförslaget var publicerat under 90 dagar på kommunens 
hemsida och fick 58 röster. 

 

Förvaltningen har beräknat berörd sträcka till ca 500 meter som innebär ca 
1000 sittplatser. En sträcka som idag har sex platser med 8-12 sittplatser 
per plats.  

 

Offert på detta projekt har tagits in där summan uppgår till ca 4 mkr. Det är 
viktigt att beakta att det också kommer att generera framtida kostnader för 
underhåll på grund av slitage och eventuell skadegörelse. Offerten kommer 
från företag med produkter i mellanklass-segmentet. Bänken är uppdelad i 
sektioner om 27 meter för att inte stänga av tillträdet till vattnet. I denna 
offert är inte arbetet, med att få bänken på plats, medräknat. Utifrån denna 
utredda omfattning och kostnad har förvaltningen svårt att motivera 
behovet om så många som 1000 sittplatser och till den kostnad detta skulle 
innebära.  

 

Dessutom är ett av Ulricehamns energi AB stora utförandeprojekt att lägga 
ned ledningar till det nya reningsverket. Detta kommer att ske på den 
föreslagna sträckan som innebär att allt kommer att grävas upp och då göras 
om. I samband med detta ser förvaltningen att det är ett bra tillfälle att se 
över och utöka sittgrupperna. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens beslut 2024-03-07 § 56 
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Tjänsteskrivelse 2024-01-29 
Ulricehamnsförslag om att bygga en lång bänk längs Åsunden 
 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktiges beslut 

Ulricehamnsförslaget avslås med hänvisning till kostnaden för uppförande 
och underhåll av en lång bänk, samt att berört område planeras att grävas 
upp då ledningarna till det nya reningsverket kommer att dras. 

 

Kommunstyrelsen får i uppdrag att se över möjligheten att utöka 
sittgrupperna i samband med att ledningarna till det nya reningsverket dras. 

Beslut lämnas till 

Susanne Nilsson 
Servicechef 
Verksamhetschef kommunservice 
Enhetschef park och skog 
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§ 47  

Interpellation till kommunstyrelsens 
ordförande om situationen inom skolan i 
Ulricehamns kommun (S) 
Dnr KS-2024-00141 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunstyrelsens ordförande svarar på interpellationen. Interpellationen 
anses vara besvarad.  

Sammanfattning 

Ruza Källström (S) har lämnat en interpellation till kommunstyrelsens 
ordförande om situationen inom skolan i Ulricehamns kommun. Ärendet 
bordlades på kommunfullmäktiges sammanträde 2024-02-29.  

Beslutsunderlag 

Svar på interpellation till kommunstyrelsens ordförande om situationen 
inom skolan i Ulricehamns kommun 

Interpellation till kommunstyrelsens ordförande om situationen inom 
skolan i Ulricehamns kommun 

Ordförandens förslag till kommunfullmäktiges beslut 

Kommunstyrelsens ordförande svarar på interpellationen. Interpellationen 
anses vara besvarad.  
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§ 48  

Riktlinje för innehåll Ulricehamns kulturhus 
Dnr KS-2023-00662 

Kommunfullmäktiges beslut 

Ordet ”café” ändras till ordet ”bistro” i riktlinjen på sida 7 under ”6 
Funktioner/innehåll i kulturhuset” den femte punkten i punktlistan.   

 

Med ovanstående ändring antas Riktlinje för innehåll Ulricehamns 
kulturhus. 

 

I och med beslut om riktlinje för innehåll Ulricehamns kulturhus upphör 
tidigare lokalprogram för nytt stadsbibliotek, beslut av kommunfullmäktige 
2018-09-27 § 155, att gälla. 

Sammanfattning 

Under sen höst 2023 och januari 2024 har en medborgadialog genomförts 
där intresserade har kunnat tycka till om innehåll i det nya kulturhuset.  

Innehåll och funktioner i Ulricehamns kulturhus föreslås att vara: 

- Kärnan i kulturhuset är biblioteket och det ska vara ett modernt bibliotek 
som möjliggör det uppdrag som bibliotekslagen ger folkbiblioteket i 
kommunen. Det ska ges utrymme till läsfrämjande för barn, studenter som 
behöver en bra studieplats, besökare som kommer in för att läsa 
dagstidningar, låna media, till kulturarrangemang och aktiviteter med mera. 

- Blackbox som möjliggör kultur och uttryck av olika slag. En blackbox är en 
speciell, modern, flexibel form av scenrum, ett tomt svartmålat rum, där 
spelplatser och publikplacering kan varieras på valfritt sätt från en 
uppsättning till en annan utan den traditionella strikta uppdelningen mellan 
scen och salong. 

- Utställningslokal för att kunna erbjuda konst och utställningar. 

- Ytor avsätts för att kunna skildra lokalhistorian, från Bredgårdsmannen 
fram till mer modern tid. 

- Café där besökare till huset kan söka sig för att fika och äta. 

- Mötesrum för både större och mindre föreningar och grupper i olika 
storlekar. 

- Kulturskola som kan erbjuda en varierad och framåtriktad verksamhet. 
Det ska vara en plats för den enskilda eleven till gruppverksamhet, och för 
olika kulturuttryck. 

- Mötesplats för öppen ungdomsverksamhet som möjliggör såväl häng i den 
öppna verksamhet som mer styrd grupp- och projektverksamhet. 



Sammanträdesprotokoll 
Kommunfullmäktige 
2024-03-21 
Sida 15 av 29 

 
Ordförande sign Justerande sign   Utdragsbestyrkande 

 

- Arbetsplatser för personal. 

Kulturhuset kommer ha flexibla lösningar, som fungerar olika vid olika 
tidpunkter på dagen, och under hela året. Det måste även ha flexibla 
lösningar som möjliggör förändringar av verksamhet och funktion över tid. 

Utemiljön kommer ha samma flexibilitet och möjliggöra kultur. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens beslut 2024-03-07 § 57 
Tjänsteskrivelse 2024-01-31 
Riktlinje Ulricehamns kulturhus  

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktiges beslut 

Ordet ”café” ändras till ordet ”bistro” i riktlinjen på sida 7 under ”6 
Funktioner/innehåll i kulturhuset” den femte punkten i punktlistan.   

 

Med ovanstående ändring antas Riktlinje för innehåll Ulricehamns 
kulturhus. 

 

I och med beslut om riktlinje för innehåll Ulricehamns kulturhus upphör 
tidigare lokalprogram för nytt stadsbibliotek, beslut av kommunfullmäktige 
2018-09-27 § 155, att gälla. 

Förslag till beslut på mötet 

Wiktor Öberg (M), Klas Redin (S) och Daniel Claesson (S) yrkar bifall till 
kommunstyrelsens förslag till beslut. 

Beslut lämnas till 

Servicechef 
Kultur och fritidschef 
Fastighetschef  
Författningshandboken  
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§ 49  

Kulturplan 2024-2027 
Dnr KS-2024-00050 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kulturplan för Ulricehamns kommun 2024 – 2027 antas. 

Sammanfattning 

En kulturplan för perioden 2024 – 2027 har tagits fram. Ulricehamns 
kommun ska arbeta med insatser utifrån sex prioriterade områden. Detta 
baserat på de behov som finns hos kulturlivets olika aktörer kopplat till 
Västra Götalands kulturstrategi och den Sjuhärads kulturplan. Planen 
definierar ett tydligt uppdrag, ansvar samt tidsram.  

 

De prioriterade områdena är: 

* Barn och ungas rätt till kultur 

* Ett utvidgat, likvärdigt konst- och kulturliv med väsentlig delaktighet 

* Samverkan mellan kommunens kulturverksamhet, föreningsliv, 
studieförbund och andra kulturaktörer 

* Gestaltad livsmiljö och kulturella platser  

* Kulturarv, kulturmiljö och kreativa branscher 

* Biblioteket och demokrati. 

 

Kulturplanen är ett viktigt verktyg för att bevara, främja och utveckla 
kommunens kulturella kapital. Kulturplanen 2024 – 2027 ersätter den 
tidigare Kulturstrategi med tillhörande handlingsplan 2019–2023 (KS-
2019-00524). 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens beslut 2024-03-07 § 58 
Tjänsteskrivelse 2024-02-02 
Kulturplan för Ulricehamns kommun 2024-2027 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktiges beslut 

Kulturplan för Ulricehamns kommun 2024 – 2027 antas. 
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Beslut lämnas till 

Servicechef 
Sektorchef miljö och samhällsbyggnad  
VD för Näringsliv Ulriehamn AB 
Verksamhetschef kultur och fritid 
Enhetschef kulturskola 
Rektor anpassad skola 
Författningshandboken  
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§ 50  

Gemensamt ägardirektiv för Ulricehamns 
Energi AB och Ulricehamns Energi Elnät AB 
Dnr KS-2024-00092 

Kommunfullmäktiges beslut 

Föreslagna revideringar i gemensamt ägardirektiv för Ulricehamns Energi 
AB och Ulricehamns Energi Elnät AB antas. 

Sammanfattning 

VD i Ulricehamns Stadshus AB har i uppdrag att göra översyn av 
bolagsdokumenten inom koncernen och återkomma med bedömningar och 
eventuella förslag till förändringar. Översynen i detta fall innefattar 
revidering av ägardirektivet för Ulricehamns Energi AB.   

 

Till följd av förändringar i ellagen var det nödvändigt för Ulricehamns 
Energi AB att bilda ett dotterbolag för att fortsatt kunna bedriva 
elnätsverksamhet. Kommunfullmäktige lämnade godkännande till 
Ulricehamns Energi AB att förvärva eller bilda ett helägt dotterbolag för att 
bedriva elnätsverksamhet 2023-04-27 § 87. Med anledning av bildandet av 
Ulricehamns Energi Elnät AB behöver ett ägardirektiv fastställas för 
elnätsbolaget. Förslaget är att Ulricehamns Energi AB och Ulricehamns 
Energi Elnät AB har ett gemensamt ägardirektiv och att specifika 
bestämmelser för respektive bolag regleras i detta ägardirektiv. 

 

I denna revidering av Ulricehamns Energi AB:s ägardirektiv har specifika 
bestämmelser för Ulricehamns Energi Elnät AB lagts in i avsnitt 2, bolagens 
syfte. Övriga avsnitt i ägardirektivet är gemensamma för båda bolagen. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens beslut 2024-03-07 § 59 
Tjänsteskrivelse 2024-02-13 
Ägardirektiv för Ulricehamns Energi AB och Ulricehamns Energi Elnät AB 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktiges beslut 

Föreslagna revideringar i gemensamt ägardirektiv för Ulricehamns Energi 
AB och Ulricehamns Energi Elnät AB antas. 

Beslut lämnas till 

Kommunchef/VD Ulricehamns Stadshus AB 
Ulricehamns Energi AB 
Författningshandboken  
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§ 51  

Rapportering av ej verkställda beslut, 
kvartal 4 2023, SoL och LSS 
Dnr KS-2024-00053 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kvartalsrapporten över ej verkställda beslut enligt SoL och LSS kvartal 4 
2023, lämnas till kommunens revisorer och läggs till handlingarna. 

Sammanfattning 

Kommuner är skyldiga att anmäla till Inspektionen för vård och omsorg 
(IVO) om beviljade insatser enligt socialtjänstlagen (SoL) och lagen om stöd 
och service för vissa funktionshindrade (LSS) inte har verkställts senast tre 
månader efter beslutsdatum. Kommunen ska också rapportera om en insats 
har avbrutits och inte verkställts på nytt efter tre månader. Även beslut som 
har verkställts men först efter tre månader ska rapporteras. Om IVO 
bedömer att insatsen inte har verkställts inom skälig tid har de en skyldighet 
att ansöka hos Förvaltningsrätten om utdömande av särskild avgift.  

 

Kommunens revisorer har enligt kommunallagen också en uppgift att 
granska ej verkställda beslut. Förvaltningen lämnar en särskild rapport med 
kommentarer kvartalsvis. Denna rapport lämnas också till 
kommunfullmäktige för information. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens beslut 2024-03-07 § 60 
Tjänsteskrivelse 2024-02-01 
Bilaga Rapport av ej verkställda beslut enligt SoL och LSS kvartal 4 2024 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktiges beslut 

Kvartalsrapporten över ej verkställda beslut enligt SoL och LSS kvartal 4 
2023, lämnas till kommunens revisorer och läggs till handlingarna. 

Beslut lämnas till 

Socialchef 
Kommunens revisorer  
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§ 52  

Motion om att bygga ett nytt reningsverk 
som inte skapar något slam (MP) 
Dnr KS-2022-00024 

Kommunfullmäktiges beslut 

Motionen avslås med hänvisning till att Ulricehamns Energi AB anser att 
det nya reningsverket ska innehålla en konventionell beprövad 
processlösning och avvaktar med införande av ny teknik tills den varit 
implementerad i fullskala en längre tid och då hunnit utvärderas av andra 
reningsverk. 

Sammanfattning 

I en motion till kommunfullmäktige föreslår Arne Fransson (MP), Ingemar 
Basth (MP), Kerstin Berggren (MP) samt Pernilla Udnaes (MP) att 
kommunen undersöker om en sådan ny teknik kan användas vid bygge av 
ett nytt reningsverk som skapar ett luktfritt slam liknande den teknik som 
Roslagsvatten är på väg att testa.  

 

Vid kommunfullmäktiges behandling av svar på motionen 2023-10-26 § 192 
beslutades att återremittera ärendet till kommunstyrelsen. 

 

Av återremissen framgår att miljöpartiet inte anser att svaret på motionen 
är tillfylles. Återremissen har översänts till Ulricehamns Energi AB (UEAB) 
för besvarande. 

UEAB har besökt anläggningen i Fåreveje i Danmark som en del av 
omvärldsbevakningen inför byggnationen av det nya reningsverket. 
Anläggningen visade sig vara i början av teststadiet och utan att kunna 
påvisa vare sig en stabil drift eller ett robust utfall gällande bland annat 
kvalitet och ekonomi. Skötseln av anläggningen utfördes av 
utvecklingspersonal från maskinleverantören. UEAB:s uppfattning är att det 
återstår mycket innan man i Fåreveje har en robust anläggning som kan 
drivas i egen regi av   kommunen. I dagsläget står UEAB fast vid föreslagen 
processlösning som innehåller en konventionell beprövad processlösning 
och att man avvaktar med införande av ny teknik tills den varit 
implementerad i fullskala en längre tid och då hunnit utvärderas av andra 
reningsverk. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens beslut 2024-03-07 § 61 
Tjänsteskrivelse 2023-11-20 
Motion om att bygga ett nytt reningsverk som inte skapar något slam 
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Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktiges beslut 

Motionen avslås med hänvisning till att Ulricehamns Energi AB anser att 
det nya reningsverket ska innehålla en konventionell beprövad 
processlösning och avvaktar med införande av ny teknik tills den varit 
implementerad i fullskala en längre tid och då hunnit utvärderas av andra 
reningsverk. 

Förslag till beslut på mötet 

Ingemar Basth (MP) yrkar bifall till motionen. 

 

Klas Redin (S) yrkar bifall till Ingemar Basths (MP) yrkande om bifall till 
motionen.  

 

Mötet ajourneras 20:47 – 20:52. 

Beslutsutgång 

Ordförande frågar om kommunfullmäktige beslutar enligt 
kommunstyrelsens förslag till beslut eller enligt Ingemar Basths (MP) 
yrkande om bifall till motionen. Ordförande finner att kommufullmäktige 
beslutar enligt kommunstyrelsens förslag till beslut.  

 

Omröstning är begärd och ska genomföras.  

 

Omröstning 

Kommunfullmäktige godkänner följande propositionsordning: 

Ja-röst för kommunstyrelsens förslag till beslut, nej-röst för               
Ingemar Basths (MP) yrkande 

 

Med 26 ja röster, 21 nej-röster 2 som avstår beslutar kommunfullmäktige 
enligt kommunstyrelsens förslag till beslut.  

 

Ledamot/tjänstgörande 
ersättare 

 Ja Nej Avstår 

Wiktor Öberg M X   

Anne-Lie Almvång Öberg M X   

Sebastian Gustavsson M X   

Leif Lemke M X   

Jessica Bjurén M X   

David Molarin M X   



Sammanträdesprotokoll 
Kommunfullmäktige 
2024-03-21 
Sida 22 av 29 

 
Ordförande sign Justerande sign   Utdragsbestyrkande 

 

Sören Johansson M X   

Jan Holmin M X   

Margareta Juliusson M X   

Klas Redin S  X  

Leif Dahl S  X  

Aira Eriksson S  X  

Tommy Mårtensson S  X  

Ruza Källström S  X  

Per-Ola Johansson S  X  

Daniel Claesson S  X  

Anna Vallin S  X  

Mattias Green Andersson S  X  

Sten Selin L X   

Iréen Wolter L X   

Ziad Makrous C X   

Mikael Dahl  C X   

Jan-Åke Claesson C X   

Elin Andersson C X   

Börje Eckerlid C X   

Ann Stockzelius C X   

Jan-Olof Sundh V  X  

Matthias Nordgren V  X  

Ingemar Basth MP  X  

Bo Ekstrand KD X   

Per-Ove Ståhlbrand KD X   

Cristina Bernevång KD X   

Mattias Bengtsson SD X   

Bengt Bogren SD  X  

Peter Nilsson SD X   

Jan-Henrik Henningsson SD X   

Elisabeth Nilsson SD   X 

Aila Kiviharju SD  X  

Mikael Clarke SD X   

Ingemar Gustavsson SD   X 
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Mikael Levander NU  X  

Annie Faunders NU  X  

Mats Bogren NU  X  

Johan Helmsrot  NU X   

Dario Miahjlovic NU  X  

Micael Engström NU  X  

Markus Håkansson NU  X  

Bella Cotter NU  X  

Roland Karlsson, ordf.  C X   

 

Beslut lämnas till 

Ulricehamns Energi AB 
Kommunchef  
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§ 53  

Valärende: Val av ersättare i 
kommunstyrelsen efter Staffan Engblom 
(KD) 
Dnr KS-2024-00125 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kristiana Pepa (KD) väljs till ny ersättare i kommunstyrelsen.  

Sammanfattning 

I en skrivelse 2024-02-22 avsade sig Staffan Engblom (KD) alla sina 
politiska uppdrag i kommunen. Kommunfullmäktige beslutade 2024-02-29 
§ 39 att befria honom från samtliga uppdrag. Val av ny ersättare i 
kommunstyrelsen bordlades till nästa möte med kommunfullmäktige. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2024-03-13 

Förslag till beslut på mötet 

Cristina Bernevång (KD) föreslår Kristiana Pepa (KD) till ny ersättare i 
kommunstyrelsen.  

Beslut lämnas till 

Den valda 
Lön 
Kansliet  
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§ 54  

Valärende: Val av representant till 
Kulturpolitiskt nätverk Sjuhärad 
Dnr KS-2024-00049 

Kommunfullmäktiges beslut 

Roland Karlsson (C) väljs som representant till Kulturpolitiskt nätverk 
Sjuhärad. 

Sammanfattning 

Boråsregionen ingår i kultursamverkansmodellen och samverkar med 
Västra Götalandsregionen och övriga kommunalförbund. Frågan om att 
inrätta ett kulturpolitiskt nätverk i Sjuhärad aktualiserades under 2023. 
Behovet har diskuterats i kulturnätverken för tjänstepersoner och på den 
politiska beredningen för hållbar regional utveckling, BH7. Motsvarande 
nätverk finns i Fyrbodals och Skaraborgs kommunalförbund.  

 

Det kulturpolitiska nätverket ligger organisatoriskt under BH7. Nätverket 
ska driva samverkansfrågor på regional nivå gentemot Västra 
Götalandsregionens kulturnämnd och övriga förbund, stödja BH7 i 
bedömningen av kulturutvecklingsprojekt och förstudier som kan 
finansieras med delregionala utvecklingsmedel samt bevaka genomförandet 
av målen i den delregionala kulturplanen.  

 

Kommunerna ska utse en representant per kommun till det kulturpolitiska 
nätverket. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2024-03-13 
Protokollsutdrag valberedningen 2024-03-11 § 7 

Valberedningens förslag till kommunfullmäktiges beslut 

Som representant till Kulturpolitiskt nätverk Sjuhärad väljs                    
Roland Karlsson (C). 

Beslut lämnas till 

Den valda 
Boråsregionen 
Kansliet  
Lön 
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§ 55  

Valärende: Val av ersättare till styrelsen 
Sjuhärads samordningsförbund  
Dnr KS-2024-00138 

Kommunfullmäktiges beslut 

Tommy Mårtensson (S) väljs till ersättare i styrelsen för Sjuhärads 
samordningsförbund från och med 1 juli 2024 till och med 31 december 
2026. 

 

Valet gäller under förutsättning att samtliga medlemmar godkänner den nya 
förbundsordningen. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktige beslutade 2024-02-29 att godkänna Sjuhärads 
samordningsförbund nya förbundsordning som gäller från och med 1 juli 
2024. Beslutet att godkänna den nya förbundsordningen gäller under 
förutsättning att samtliga medlemmar beslutar om att godkänna den 
samma.  

 

I den nya förbundsordningen framkommer att alla medlemskommuner ska 
utse en ersättare till styrelsen, om de inte redan har gjort det. Ulricehamns 
kommun har utsett en ledamot i styrelsen, men behöver nu utse en 
ersättare.  

 

Ersättaren utses under förutsättning att samtliga medlemmar godkänner 
den nya förbundsordningen som träder i kraft den 1 juli 2024. Ersättarens 
uppdrag gäller från och med 1 juli 2024 till och med 31 december 2026. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2024-03-13 
Protokollsutdrag valberedningen 2024-03-11 § 8 

Valberedningens förslag till kommunfullmäktiges beslut 

Till ersättare i styrelsen för Sjuhärads samordningsförbund från och med 1 
juli 2024 till och med 31 december 2026 väljs Tommy Mårtensson (S).  

 

Valet gäller under förutsättning att samtliga medlemmar godkänner den nya 
förbundsordningen 



Sammanträdesprotokoll 
Kommunfullmäktige 
2024-03-21 
Sida 27 av 29 

 
Ordförande sign Justerande sign   Utdragsbestyrkande 

 

Beslut lämnas till 

Den valda 
Sjuhärads samordningsförbund  
Kansliet  
Lön 
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§ 56  

Valärende: Val av ägarrepresentant till 
Sjuhärads samordningsförbund  
Dnr KS-2024-00155 

Kommunfullmäktiges beslut 

Wiktor Öberg (M) väljs som ordinarie ägarrepresentant till Sjuhärads 
samordningsförbund från och med 1 juli 2024 till och med 31 december 
2026. 

 

Klas Redin (S) väljs till ersättare under samma period. 

 

Valen gäller under förutsättning att samtliga medlemmar godkänner den 
nya förbundsordningen. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktige beslutade 2024-02-29 att godkänna Sjuhärads 
samordningsförbunds nya förbundsordning som gäller från och med 1 juli 
2024. Beslutet att godkänna den nya förbundsordningen gäller under 
förutsättning att samtliga medlemmar beslutar om att godkänna den 
samma. 

 

I den nya förbundsordningen § 9 framgår att varje medlem utser en 
ägarrepresentant att företräda medlemmen beträffande budgetplan och 
verksamhetsinriktning. I tidigare förbundsordningen stod det ”person med 
mandat” och detta har nu ändrats till ägarrepresentant. I kommentaren till 
förändringen står att: ”Kommunfullmäktige kan ej ge mandat till en person i 
budgetplan, men en politiker tolkas kunna företräda medlemmens 
budgetplan som ägare.”  

 

Kommunfullmäktige ska därför utse en ägarrepresentant för Ulricehamns 
kommun för perioden 1 juli 2024 till och med 31 december 2026. 
Ägarrepresentanten utses under förutsättning att samtliga medlemmar 
godkänner den nya förbundsordningen som träder i kraft den 1 juli 2024. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2024-03-13 
Protokollsutdrag valberedningen 2024-03-11 § 9 
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Valberedningens förslag till kommunfullmäktiges beslut 

Till ägarrepresentant till Sjuhärads samordningsförbund från och med 1 juli 
2024 till och med 31 december 2026 väljs Wiktor Öberg (M) som ordinarie 
och Klas Redin (S) som ersättare.   

 

Valet gäller under förutsättning att samtliga medlemmar godkänner den nya 
förbundsordningen. 

Beslut lämnas till 

De valda 
Sjuhärads samordningsförbund 
Kansliet  
Lön 
 


